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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012.

évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok

intézni a nemzeti fejlesztési miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m

irányítójához

„Mikorra épül végre meg Budapesten a Szegedi út – Teleki Blanka út felüljárója? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Zugló közúti közlekedése rendkívül zsúfolt, nagy dugók alakulhatnak ki, amelyekbe n

a munkából hazaigyekv ők autóban vagy tömegközlekedési eszközön hosszú ideig bent

ragadnak. Zugló Kerületi Városrendezési és Építési Szabályzatának 2012 . áprilisi

módosításában szerepel, hogy „2013 — 2020 közötti terjed ő időszakban várható a Nagy Lajos

király útja 2x2 sávra bővítése, illetve a Szegedi út — Teleki Blanka úti felüljáró megvalósítása ,

a Hungária körúti felüljáró és a Nagy Lajos király út túlterheltsége miatt” .

A Jobbik zuglói választókerületi elnökeként magam is tapasztalom, hogy az itt él ők

mindennapjait mennyire megnehezítik a (tömeg)közlekedés problémái . Az autóbuszok

környezetkárosítása eléggé magas, továbbá egy-egy forgalmi dugó jelentősen megnövelheti

menetidejüket . A 4-es metró az eredeti tervek alapján a Bosnyák térig közlekedett volna, e z

azonban nem valósult meg, így nem sikerült több fontos felszíni járat kiváltása sem.



A korábban említett városrendezési terv kilátásba helyezte a Szegedi út — Teleki

Blanka út felüljáróján a 3-as villamos pályájának kiépítését a XIII. kerület felé, ez viszont

csak a felüljáró elkészülte után lehetséges .

A leírt fejlesztések megvalósulása, nagyban megkönnyítené a zuglóiak és az

agglomerációból a fővárosba dolgozni járók mindennapjait .

A fentiek alapján kérdezem tehát Miniszter Urat :

Mikorra épül végre meg Budapesten a Szegedi út — Teleki Blanka út felüljárója ?

- Mikorra tervezik-e a 4-es metró meghosszabbítását a Bosnyák térig ?

Budapest, 2015 . október 21 .

Szávay István

Országgyűlési képviselő
Jobbik Magyarországért Mozgalom
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